
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

ZAPISNIK  

 

Sa  sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 26. siječnja 2020. godine 

s početkom u 20:00 sati. 

 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić predsjednik, Eduard Akrap, Damir 

Zrinščak, Zvonko Antunović i Miro Grubeša. 

Sjednicu je otvorio predsjednik g. Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunović. 

Potom je predložio sljedeći:   

 

DNEVNI RED 

 

1. Odluka - ekipno prvenstvo 

2. Zagreb Open turnir u steel dartu 

3. Razno 

 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je uvodno pozdravio sve sudionike ove sjednice i 

izvijestio kako  Senj nije u mogućnosti organizirati državno ekipno prvenstvo zbog određenih 

financijskih problema gradske uprave. 

Druga opcija su Matulji, čija je prijava također pristigla na vrijeme i prihvatljiva je kao jedina 

preostala opcija. Prvi se u raspravu uključio g. Zrinščak istaknuvši da je dvorana odlična, 

smještaja ima sasvim dovoljno i blizu dvorane, te je siguran kako će i prateći sadržaj biti 

kvalitetan za jedno ovakvo natjecanje. Ostali članovi IO su se složili budući da je to jedina 

preostala opcija a i iz iskustva od prije jasno je kako i lokacija i dvorana te ostala ponuda 

zadovoljavaju sve uvjete za održavanje ekipnog prvenstva. 

Predsjednik je stavio ovu točku dnevnog reda na glasovanje te je ustvrdio da je IO 

jednoglasno donio: Odluku o mjestu održavanja državnog ekipnog prvenstva. 

 

Ad 2.) Predsjednik je naglasio kako je za ožujak planiran steel dart turnir u Zagrebu u 

organizaciji “8 ball” kluba. Namjera organizatora je da ovaj turnir u budućnosti dobije 

kategoriju WDF turnira te iz tog razloga predlažu HPS-u sufinanciranje ovog turnira s 

iznosom od 2.000,00 kuna te će istu zamolbu uputiti i PSGZ. Svi članovi IO su se složili s 

prijedlogom smatrajući da taj iznos nije preveliki trošak za tako jedan kvalitetan turnir ali da 

se svakako void računa o tome da taj turnir doista preraste u turnir koji će se naći u službenom 

kalendaru WDF-a. 

Predsjednik je predložio da se članovi izjasne o donošenju odluke te je po provedenom 

glasovanju konstatirao de je IO jednoglasno donio: Odluku o sufinanciranju Zagreb Open. 

 

Ad 3.) Predsjednik Mamić je izvijestio da je podnio izvješće HOO-u te da se u veljači može 

očekivati da HPS postane punopravni član HOO-a. 



To bi značilo i značajniju financijsku podršku obzirom i na članstvo u WDF-u. 

Još je napomenuo kako Darts point  prepušta prijenose svjetskog prvenstva na SPTV-u HPS-

u. 

g. Eduard Akrap je izjavio kako je u pregovorima sa Zagrebačkom pivovarom vezano za 

sponzorski ugovor. U veljači bi trebao ugovoriti detalje budućeg ugovora uz napomenu kako 

očekuje ponudu u iznosu od cca 100.000,00 kuna na godišnjoj razini.  

Prethodno bi trebalo dostaviti popise određenih objekata i datume rasporeda pojednih 

natjecanja kako na županijskoj tako i na državnoj razini. 

 

Nakon iscrpljenih tema predsjednik je zaključio sjednicu. 

 

Sjednica je završena u 21:55 sati. 

 

 

       ___________________ 

                  Tihomir Mamić 

                        predsjednik 


